
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 17. 3. 2009. 
 
   Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Hejnová, ing. Lauterbach.                
   Host:         doc. Mashkov. 
 

1. Doc. Mashkov představil vedení zamýšlený projekt v rámci programu TEMPUS, který 
má být zaměřen na uznávání vzdělání na partnerských zahraničních univerzitách. 
Vedení doporučuje vytipovat partnerské univerzity zaměřené na přírodní vědy. 
Proděkanka Hejnová osloví katedry, aby vyjádřily zájem k účasti na tomto projektu a 
určily kontaktní osoby. 

2. Děkan informoval ze schůzky u prorektora Cyhelského o sloučení projektu PřF, FVTM 
a UVVLC. Do pracovní skupiny vedení PřF navrhlo proděkana Baleje a ing. 
Lauterbacha. 

3. Děkan informoval vedení o jeho jednání s děkanem FŽP o možnostech vzájemné 
spolupráce v návaznosti na výsledky evaluace obou fakult AK. PřF nabídla možnost 
zajištění základních kurzů z biologie a chemie, děkan FŽP uvedl, že zajištění jejich 
základních kurzů je bez problémů a další kurzy jsou specializované, zajišťované 
odborníky z FŽP. Oba děkani se shodli na tom, že větší rozvoj spolupráce ve výuce 
bude z prostorových důvodů možný až po vybudování Kampusu. V současnosti obě 
fakulty zváží dosavadní nabízené možnosti. 

4. Děkan informoval o vnitřním oponentním řízení Mgr. Kamila Balína, které proběhlo na 
katedře informatiky dne 4. 3. 2009. 

5. Proděkanka Hejnová informovala o vnitřním oponentním řízení RNDr. Nguyen, Ph.D. a 
Ing. Havlici, Ph.D. na katedře chemie. 

6. Vedení doporučuje umožnit výjezd neakademickým pracovníkům v rámci Staff 
Trainingu pouze jednou do roka. 

7. Proděkanka Hejnová informovala vedení o jednání s proděkany PF a FF o návrhu 
rozšíření rozvrhové komise nebo vytvoření nové pozice rozvrháře, na kterou by všechny 
fakulty poměrně přispívaly. Vedení PřF doporučuje rozšířit stávající komisi o dalšího 
člena. 

8. Proděkan Pavlík informoval o odeslání podkladů na Dny vědy na UJEP na rektorát 
prorektorovi Loučkovi. 

9. Proděkan Balej informoval vedení o přípravě rámcové smlouvy o spolupráci s ústeckou 
ZOO. 

10. Tajemník požádal proděkanku pro studium o kontrolu vyúčtování nákladů za akci 
Gaudeamus region Praha, která proběhla v lednu 2009. 

11. Vedení diskutovalo náhrady škod způsobené dlouhodobým výpadkem elektrické  
energie v budově kateder, ke kterému došlo překopnutím kabelu firmou AZ Sanace. 
Tajemník PřF požádá vedení PF o provedení opatření, aby v budoucnu již k podobné 
situaci nedošlo. 

12. Tajemník předložil plán rozpočtu PřF na časopisy, rozpočty kateder a OON. Nárůsty 
požadavků u kateder geografie a chemie dodatečně vysvětlí vedoucí kateder. 

 

                                                                                    Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 

                                                                                                       Děkan PřF  
Zapsala: Y. Jůzová                                                                           


